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Närvarande: 

Micael Svensson 

Kerstin Hollertz 

Lars S. Karlsson (via högtalartelefon)  

Carina Larsson 

Kerstin Lindqvist 

Henry Fredén (via högtalartelefon t o m §6)  

Pasi Kallio (fr o m §4 t o m §6) 

 

Plats: Bridgelokalen 

 

§1. Mötets öppnande 

Micael Svensson, ordförande, hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

§2. Val av sekreterare och justerare 

Kerstin Hollertz utsågs till sekreterare och Carina Larsson till justerare. 

 

§3.  Uppföljning och godkännande av föregående protokoll nr 14 

Merparten av föreslagna åtgärder har genomförts. Kvarstår arbete med att färdigställa en aktuell 

medlemslista, vilket ska redovisas i verksamhetsberättelsen. 

  

Beslutades: 

- Föregående protokoll nr 14 godkänns. 

 

§4 Ekonomi 

Henry Fredén redogjorde för intäkter och kostnader senaste månaden. November gick med 18 000 kr 

i förlust, vilket förklaras med dyrare hyra och el jämfört med tidigare månader. Även december 

beräknas gå med ett underskott, bland annat beroende på periodiserade löner, bokföring av 

avskrivningar, samt kostnader för Julspelet. 

 

Nyckellistan aktualiserades efter en förfrågan från ÖLBF.  

 

Styrelsens beslut 22 juni -21 (protokoll nr 11) angående sponsring av startavgifter i seriespel och i 

SM-discipliner diskuterades. Tyvärr nåddes inte alla berörda spelare i Allsvenskan av informationen 

före seriespelets start.  

 

Beslutades: 

- Att ordförande i ÖLBF kan kvittera ut en nyckel som han i sin tur vid behov kan låna ut till 

annan funktionär inom förbundet. 

- Att alla lag i Allsvenskan ska betala in startavgiften. Därefter kommer Örebridgen att 

återbetala hälften av kostnaden till samtliga lag, eftersom styrelsebeslutet i juni inte blev 

tillräckligt kommunicerat till berörda spelare. 
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§5. Corona 

Smittspridningen i samhället har återigen ökat. Hittills har styrelsen vädjat till medlemmarna att inte 

komma till lokalen om man inte är fullvaccinerad. Ett flertal medlemmar har till styrelsen uttryckt sin 

oro över att, ur smittosynpunkt, inte känna sig trygga då man vistas i lokalen. 

 

Beslutades: 

- Att skriftligen informera genom anslag på entrédörrarna och på hemsidan om ändrade regler 

som innebär att spelare ska vara vaccinerad med minst två sprutor och/eller ha haft covid-19 

senaste halvåret. 

 

§6. Lokalen 

Lokalen kommer att hyras ut på nyårsafton, ett och ett halvt dygn totalt. 

 

Från årsskiftet planeras för att anlita en städfirma tre gånger i veckan, två timmar varje gång. 

Städfirman ska även få i uppdrag att genomföra en rejäl vårstädning. 

 

§7 Tävlingar och kurser 

Tävlingar 

Jultävlingen 11 december kommer att ha drygt 90 deltagare. 

Övningsspel för nybörjare kommer att genomföras december – januari. Ansvariga blir Jarl Jönsson 

och Carina Larsson. 

Silverrallytävling blir 26 mars - 22. 

Lagspel torsdagar kan starta 20 januari - 22. 

Eventuellt lagspel på dagtid, fredagar, diskuteras. 

 

8 december kommer ett möte att ske angående samarbete mellan Örebridgen och ÖLBF. 

 

Utbildningar 

9 januari - 22 kommer ett spelledarmöte att hållas. 

 

Kursmaterial från S:t Eriks i Stockholm har granskats av våra kursledare Carina Larsson och Micael 

Svensson, som tycker att materialet ser bra ut. 

 

Kursutbudet nästkommande termin, vårterminen -22 diskuteras. 

 

Beslutades: 

- Att byta kurslitteratur till nästkommande termin. 

- Att starta steg 2-utbildning i februari - 22 med Carina Larsson som kursledare. 

- Att starta tema-kurs, 10 gånger, med Micael Svensson som kursledare. 
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§8 Övriga frågor 

Dags att planera för handlingar inför årsmötet i februari/mars – 22. Kerstin Hollertz förbereder utkast 

till verksamhetsberättelse. 

Inventering av varulager ska genomföras i mellandagarna. 

 

§9 Nästa möte 
Nästa möte blir tisdagen 18 januari -22 kl. 17.00 

 

 

§10 Avslutning 

Ordförande tackade styrelsen och avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet: Ordförande:  Justeras: 

 

 

/Kerstin Hollertz/ /Micael Svensson/ /Carina Larsson/ 


